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PROTOKÓŁ Nr XXXVI.2017 

przebiegu   Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu   18 sierpnia    2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

 Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława 

Dąbrowskiego 41 , początek godzina  14.00. 

Sesję    otworzył  i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny  Zenon 

Rabęda,   

Przewodniczący Rady  Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady  Dzielnicy  na wstępie przywitał przybyłych :  

Panią Dorotę Małycha- z Lubuskiego Zarządu  Melioracji i Urządzeń Wodnych w Zielonej Górze, 

Dyrektora Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Pana Waldemara Michałowskiego, Komendanta 

Strazy Miejskiej Pana Henryka Martynowskiego, Dyrektora Komunalnego Zakładu Komunalnego w 

Zielonej Górze ds. inwestycji Pana Leszka Klima, , Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, 

Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę 

Zamiatała,  oraz Panie  i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do  porządku  ośmiu   projektów uchwał w sprawach: 

-opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Ne 2 dla Dorosłych w 

Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego  w Zielonej Górze -druk  nr 311, 

-opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze / Ochla -  Dereszowa i 

Ochla -Klimatyczna -druk nr 312, 

-szczegółowych  zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia- druk nr 313, 

-opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz 

Ochrony Ofiar  Przemocy w Mieście Zielona Góra  na lata 2017- 2020- druk nr 314, 

-opinii o projekcie uchwały w sprawie  statutu HOSPICJUM im. Lady Ryder of Warsaw w Zielonej Górze 

- druk nr 315, 

-zmieniającą uchwałę w sprawie  zaopiniowania  strategicznych  inwestycji  zgłoszonych przez 

mieszkańców  sołectwa Barcikowice - druk nr 316, 

-zmieniającą uchwałę w sprawie  zaopiniowania  strategicznych  inwestycji  zgłoszonych przez 

mieszkańców  sołectwie  Stary Kisielin- druk nr 317, 

-Opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego  miasta i  gminy Zielona Góra –druk nr 318. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

-druk nr 311- radni przyjęli 14 głosami, ,  

-druk nr 312 –14 głosami za,  

-druk nr 313- 14 głosami za, 

-druk nr 314- 14 głosami za, 

-druk nr 315- 14 głosami za, 

-druk nr 316 -14 głosami za, 

-druk nr 317-14 głosami za, 

-druk nr 318 – 14 głosami za. 

. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o  przegłosowanie porządku obrad wraz z  wprowadzonymi 

zmianami 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami przyjęto 14 głosami za.  

 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów  dwóch ostatnich  Sesji Rady Dzielnicy, tj. zwyczajnej z dnia 19 czerwca i 

nadzwyczajnej z dnia 27 czerwca br.. 

Sekretarz oświadczył , że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z dnia 19 czerwca br.  

Protokół   został przyjęty 10 głosami za i 4 wstrzymującymi się. 

Protokół z dnia 27 czerwca przyjęto przy 1 głosie  wstrzymującym. 

 

4. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za II kwartał 2016 roku. 

 

 

Sprawozdanie z pracy Zarządu Dzielnicy od miesiąca kwietnia do miesiąca lipca przedstawił 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski. 

 

Po odczytaniu sprawozdania Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Radni sprawozdanie przyjęli. 

 

 

5 Podjęcie uchwał  lub zajęcie stanowiska 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości /obręb0048 

ul.Jeleniów/- druk nr 305. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 14 głosami  - uchwała  Nr XXXVI.299.2017. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie  wyrażenia zgody  na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy  nieruchomości  

położonej w obrębie (0056 ul.Jany)- druk nr 306. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.300.2017. 
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3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie  wyrażenia zgody  na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy  nieruchomości  

położonej w obrębie (0047 ul. Ochla)- druk nr 307. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.301.2017. 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep- druk nr 308. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.302.2017. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Drzonków- druk nr 309. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.303.2017. 

 

6/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Przylep- druk nr 310. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.304.2017. 

 

7/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Szkole podstawowej  nr 2 dla Dorosłych  w Zespole Szkół i 

Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze – druk nr 311. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.305.2017. 

 

8/ 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii  o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej  Górze/ 

Ochla- Dereszowa i Ochla- Klimatyczna/– druk nr 312. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.306.2017. 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy szczegółowych 

zasad  ponoszenia odpłatności  za pobyt  w ośrodkach wsparcia – druk nr 313 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.307.2017. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii  o projekcie 

uchwały  w sprawie przyjęcia Programu  Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony  Ofiar 

Przemocy w Mieście Zielona Góra  na lata 2017- 2020 – druk nr 314. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.308.2017. 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii  o projekcie 

uchwały  w sprawie statutu  HOSPICJUM  im. Lady Ryder of Warsaw w Zielonej Górze – druk nr 315. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.309.2017. 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy opinii  zmiany uchwały 

w sprawie  zaopiniowania  propozycji  strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Barcikowice – druk nr 316. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.310.2017. 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy opinii  zmiany uchwały 

w sprawie  zaopiniowania  propozycji  strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Stary Kisielin – druk nr 317. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.311.2017. 

 

14/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy opinii   o projekcie 

uchwały w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  zmiany Studium  uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra– druk nr 318. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  projekt uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji   i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr XXXVI.312.2017. 
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6.Rozpoatrzenie wystąpienia zastępcy komendanta Straży Miejskiej w Zielonej Górze 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Zenon Rabęda, na posiedzeniu Komisji przy udziale Pani Sekretarz 

Urzędu Miasta  omawialiśmy, wystąpienie Pana Jarosława Biernackiego z dnia 19 czerwca br. oraz 

stanowisko jakie zostało przygotowanie  w tej sprawie. Stanowisko nie otrzymało jednomyślności 

niemniej  jednak dla przypomnienia, Przewodniczący Rady Dzielnicy  odczytał treść stanowiska Rady 

Gminy w tej sprawie. 

Po odczytaniu stanowiska / stanowisko w załączeniu /, Przewodniczący Rady Dzielnicy  poprosił 

Przewodniczących Komisji o wyrażenie opinii w sprawie stanowiska. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja przyjęła stanowisko. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja  przyjęła stanowisko. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja  

przyjęła stanowisko. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania lub uwagi  do przedłożonego stanowiska. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński- na wstępie powiedział że  na  zwyczajnej Sesji Rady w miesiącu maju, 

radni  zobowiązali Przewodniczącego Rady Dzielnicy  do przygotowania stanowiska Rady w sprawie 

Pana Biernackiego. Tak się nie stało, zamiast stanowiska Rady Pan Biernacki otrzymał krótka 

odpowiedź podpisaną przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy i Przewodniczącego zarządu, o treści 

że Rada Dzielnicy nie  ma w swoich kompetencjach spraw  dotyczących polityki kadrowej Prezydenta. 

dlatego  zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Dzielnicy o  umożliwienie wystąpienia Panu 

Biernackiemu. 

 

Radna Dorota Bojar przypomniała, że Pan Biernacki w swoim piśmie z dnia 19 czerwca br informuje że 

Rada  Dzielnicy głosami 8 za, 2 wstrzymującymi i 5  przeciwnymi  zobowiązała Przewodniczącego Rady 

Dzielnicy do przygotowania stanowiska . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że nie mogło być takiego  przebiegu głosowania ponieważ 

w Sesji uczestniczyło wówczas tylko 14 osób. 

 

Radna Bojar jakby nie było, przegłosowane zostało przygotowanie stanowiska. 

  

Pan Jarosław Biernacki powiedział, że jak sobie przypomina Radni obiecali mi wsparcie w rozmowie z 

Panem Prezydentem. A dzisiaj przedstawione stanowisko jest zupełnie inne niż wówczas było 

głosowane. Z wypowiedzi telewizyjnej Prezydenta wynika że za dużo jest kierowników a za mało 

strażników. Jak do tej pory miałem największy zakres obowiązków, byłem strażnikiem , Z-cą 

Komendanta i  kierowcą. To wszystko robiłem tez w Gminie przez ostatnie 10 lat. Dziękuje za to co do 

tej pory Państwo dla mnie zrobili, ale proszę pamiętać że  w takiej  sytuacji jak ja może się znaleźć 

każdy z państwa. 

 

Mieszkanka sołectwa Racula Antonina Ambrożewicz- Sawczuk, powiedziała jak można tak bezlitośnie 

postąpić z człowiekiem, chciałabym się teraz zwrócić do Pana Komendanta i Dyrektora Departamentu, 
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których teraz jest więcej niż pracowników. Czy widzicie Państwo teraz na terenie starej gminy Straż  

Gminna, bo miasto jest tez gminą. Czy można tak zdegradować człowieka, do tak postąpiono  

zdegradowano człowieka do zera. Pan Biernacki pójdzie do sądu, a jest powiedzenie gdzie się sąd 

zaczyna tam się sprawiedliwość kończy. Po co czekać 5 lat na rozstrzygniecie sądu, załatwcie to dzisiaj 

i teraz, myślę  że mój głos , nie jest tylko moim głosem ale tez i głosem mieszkańców. 

 

Radna Dorota Bojar stwierdziła, ze tak jak było kiedy była Gmina Straż powinna pracować na dwie 

zmiany, ponieważ jest wiele spraw do załatwienia ale w godzinach popołudniowych, brakuje strażników 

mieszkańcy chcą  pracy strażników na dwie zmiany. Nasz Komendant jest osoba bardzo doświadczoną 

I powinien pozostać na stanowisku.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zasugerował aby Pani Radna swoja wypowiedź potraktowała jako 

interpelację. 

 

Radny Czesław Śnieżko powiedział , że dotychczas w Straży Miejskiej było 30 strażników pozostała 12, 

czy mam rozumieć że są to wolne wakaty. 

 

Dyrektora Waldemar Michałowski- odpowiedział , że  cześć strażników odeszła z pracy, a część podjęła  

pracę na innych stanowiskach w Urzędzie Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego stanowiska. 

 

Za przyjęciem głosowało 7 osób, 2 były przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował ,że stanowiska zostało przyjęte. 

 

 

 

7.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Radny Jerzy Szczepski powiedział, że korzystając z przedstawiciela  Lubuskiego Zarządu Melioracji, 

chciały przekazać sprawę…../ zdjęcie w załączeniu/. 

 

Pani Dorota Małycha odpowiedziała , że zna temat , ale z uwagi na ograniczony budżet prace 

melioracyjne wykonywane są wg harmonogramu. 

  

Sołtys wsi Barcikowice Franciszek Kosidło , dodał że Barcikowice są również zalewane, ponieważ jest 

nie czyszczony rów „Jeleniówka”. 

 

Radny Roman Rekut – spytał czy w Państwa gestii jest również  utrzymanie kanału Sucha. 

Pani Dorota Małycha odpowiedziała, że tak. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz powiedział, ze złoży interpelacje  do Rady Miasta, aby Miasto zwiększyło 

środki na utrzymanie Hospicjum o kwotę 10 tys zł, tj. o taka jakie dofinansowanie do działalności 

Hospicjum przekazywała dawna Gmina. 
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8.Sprawy  różne. 

 

1/ 

Radny Czesław Śnieżko, zwrócił się z prośbą do Dyrektora Klima, o wyczyszczenie rynien na budynku 

świetlicy w Krepie. 

 

Dyrektora Klim, odpowiedział, ze w przyszłym tygodniu zadanie to zostanie wykonane. 

 

Radny Śnieżko spytał, a kiedy ten budynek będzie podłączony do kanalizacji. 

 

Dyrektor odpowiedział ,ze środki na to zadanie są już zabezpieczone  myślę że w miesiącu wrześniu 

zadanie zostanie zrealizowane. 

 

Sołtys sołectwa Jany spytała na jakim etapie jest budowa Światłowodu w miejscowości Jany. 

 

Sołtys  sołectwa  Przylep spytał, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie porządku przy kontenerach z 

ubraniami, bo w  Przylepie jest przy nich ogromny bałagan. 

Jak wymusić od mieszkańców konieczność przyłącza do kanalizacji oraz posiadania koszy na śmieci. 

Ulice  po ulewach są bardzo zapiaszczone, kiedy będzie zbierany piasek 

 

Sołtys sołectwa Barcikowice powiedział, że bardzo zarośnięte są chodniki zabrudzony plac zabaw, rów 

jest niekonserwowany, kiedy to będzie zrobione. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał, kiedy zostanie skanalizowana szatnia w Łężycy, dlaczego jest tak 

skomplikowana  procedura przyłącza do wodociągów generuje to zwiększone koszty a są ludzie, 

których po prostu na to nie stać , dlatego musimy coś zrobić aby mieszkańców zachęcić do przyłączy. 

Zwrócił się również do Komendanta Straży Miejskiej dlaczego w Straży nie odbierane są wiadomości e-

meilowe. 

 

Antonina Ambrożewicz- Sawczuk powiedziała, że prawdą jest że nie wszystkich stać na przyłącza, 

mamy demokrację i nie możemy zmuszać mieszkańców do przyłączania się do kanalizacji. 

 

Radny Jarosława Bartkowicz powiedział, że na ulicy Głogowskiej w Raculi studzienki kanalizacyjne są 

tak zapiaszczone , że nie odbierają wody deszczowej. 

 

Komendant odpowiedział, że jest to nieprawdą, pojedynczym  przypadkiem może być, że odpowiedź na 

e-meila nie została udzielona. 

 

Dyrektor Leszek Klim udzielił  odpowiedzi na zadane pytania. 

 

Przewodniczący Rady  Dzielnicy , przekazał radnym zaproszenie na inauguracje roku szkolnego 

2017/2018 , która odbędzie się w dniu 04 września br w Szkole podstawowej przy ul. Kingi. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad  o godz. 15.45  Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

 Ewa  Fogiel                           Marek Karwacki           Zenon  Rabęda 


